

R10

20

300GC2S

BACK

128

130

186

EN Warnings / Important Safety Information

WARNING: The Owlet Smart Sock is not a medical device. It is not intended for use as a medical device or to replace a medical device. It does not and is not intended to diagnose, cure, treat, alleviate or prevent any disease or health condition or investigate, replace or modify anatomy or any physiological process.

Warranty

Owlet proudly stands behind its products. Our warranties are found at: <https://owletcare.com/pages/terms>.

Terms and Conditions

The use of Owlet's products is subject to the terms and conditions found at: <https://owletcare.com/pages/terms>. By using an Owlet product, you agree to those terms.

For contact information specific to your region, please visit <https://support.owletcare.com>.

Safety

Your safety and the safety of others are very important to us. There are many important safety messages in this manual and in the Owlet App. Always read and obey all safety messages.

FOR YOUR SAFETY AND THE SAFETY OF THE BABY:

RESPOND IMMEDIATELY WHENEVER A NOTIFICATION SOUNDS.

ALWAYS KEEP THE BASE STATION AT LEAST 3 FEET AWAY FROM YOUR BABY'S CRIB BECAUSE THE CORD CAN POSE A STRANGULATION HAZARD.

THE OWLET SMART SOCK IS AN AID. IT IS NOT A SUBSTITUTE FOR ADULT SUPERVISION.

FOR PREMATURE BABIES, BABIES ON SUPPLEMENTAL OXYGEN, OR BABIES WITH HEALTH CONDITIONS, PLEASE CONSULT YOUR HEALTH PROFESSIONAL TO DETERMINE WHETHER OR NOT THE OWLET SOCK IS RIGHT FOR YOU.

FC Changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate this equipment. Please ONLY use the supplied power adapter. Failure to do so may void our limited warranty. This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the manufacturer's instructions, may cause interference harmful to radio communications.

IC: 21386-OBL3A (Base Station)
IC: 21386-OSS3A (Sensor)

This device complies with part 15 of the FCC rules and with Innovation, Science and Economic Development Canada's license-exempt RSS(s). Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause interferences, and (2) this device must accept any interferences, including interferences that may cause undesired operation of the device.

CAN ICES-3 (B)/NMB-3(B)

CE Owlet Baby Care declares that the Owlet Smart Sock is in compliance with Directive 2014/53/EU. The full text of the EU declaration of conformity is available at the following internet address: <https://owletbabycare.co.uk/pages/ce-compliance>

2402 - 2480MHz (63mW Output Power) - Base Station Bluetooth
2412 - 2462MHz (75mW Output Power) - Base Station Wi-Fi
2402 - 2480MHz (6.3mW Output Power) - Sensor Bluetooth

X Owlet is committed to meeting the requirements of directive 2012/19/EU on waste electrical and electronic equipment (WEEE). Please visit our website at owletcare.com to find out more about the proper disposal of Owlet products in the EU and UK.

INPUT:100-240V-0.2A 50-60Hz
OUTPUT:5V---1A

Conforms to UL 62368-1
and CAN/CSA-C22.2
No. 62368-1

U.S. Pat. Nos. 9,693,730 and 10,449,837.
Other patents pending.

FR AVERTISSEMENTS/ Informations de sécurité importantes

AVERTISSEMENT: L'Owlet Smart Sock n'est pas un dispositif médical. Il n'est pas destiné à être utilisé en tant que dispositif médical ou pour remplacer un dispositif médical. Il ne vise pas et n'est pas destiné à diagnostiquer, guérir, traiter, soulager ou prévenir une maladie ou un état de santé, ni à étudier, remplacer ou modifier l'anatomie ou tout processus physiologique.

Garantie

Owlet est fière de ses produits. Nos garanties se trouvent à l'adresse suivante : <https://owletcare.com/pages/warranty>.

Conditions générales

L'utilisation des produits d'Owlet est sujette aux conditions générales qui se trouvent à la page suivante : <https://owletcare.com/pages/terms>. En utilisant un produit Owlet, vous acceptez ces conditions.

Pour obtenir les coordonnées spécifiques à votre région, veuillez visiter <https://support.owletcare.com>

Sécurité

Votre sécurité et la sécurité de tous sont très importantes pour nous. De nombreux messages de sécurité importants se trouvent dans ce manuel et dans l'application Owlet Baby Care. Toujours lire et respecter tous les messages de sécurité.

POUR VOTRE SÉCURITÉ ET LA SÉCURITÉ DE VOTRE BÉBÉ

RÉAGIR IMMÉDIATEMENT DÈS QU'UNE NOTIFICATION SONNE.

TOUJOURS MAINTENIR LA STATION DE BASE À AU MOINS 0,9M DU LIT DE VOTRE BÉBÉ CAR LE CORDON PEUT PRÉSENTER UN RISQUE DE ÉTRANGLEMENT.



L'OWLET SMART SOCK EST UNE AIDE. IL NE S'AGIT PAS D'UN SUBSTITUT POUR UNE SUPERVISION PAR UN ADULTE.

POUR LES BÉBÉS PRÉMATURÉS, LES BÉBÉS SOUS SUPPLÉMENTATION EN OXYGÈNE, OU LES BÉBÉS AVEC DES PROBLÈMES DE SANTÉ, VEUILLEZ CONSULTER UN PROFESSIONNEL MÉDICAL POUR DÉTERMINER SI L'OWLET SOCK VOUS CONVIENT.



Les changements ou modifications apportés à cette unité et qui ne sont pas expressément approuvés par la partie responsable de la conformité pourraient faire perdre son droit à l'utilisateur l'Owlet Smart Sock d'utiliser ce dispositif. Veuillez utiliser UNIQUEMENT l'adaptateur électrique fourni. Ne pas le faire pourrait annuler notre garantie limitée. Ce dispositif a été testé et déclaré conforme aux limites pour un dispositif numérique de classe B, conformément à la partie 15 des réglementations de la FCC. Ces limites sont déterminées pour offrir une protection raisonnable contre les interférences dangereuses pour une utilisation domestique. Ce dispositif génère, utilise et peut irradier de l'énergie de fréquences radio et, s'il n'est pas installé et utilisé conformément aux instructions du fabricant, peut causer des interférences néfastes aux communications radio.

IC: 21386-OBL3A (Base Station)
IC: 21386-OSS3A (Sensor)

L'émetteur/récepteur exempt de licence contenu dans le présent appareil est conforme aux parties 15 des réglementations de la FCC et Développement économique Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes : 1. L'appareil ne doit pas produire de brouillage; 2. L'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.

CE 1) Par la présente, Owlet Baby Care déclare que la Owlet Smart Sock est conforme à la directive 2014/53/EU. Le texte complet de la déclaration de conformité européenne est disponible en ligne, à l'adresse suivante : <https://owletbabycare.co.uk/pages/ce-compliance>

2402 - 2480MHz (63mW Puissance de sortie)-Station de base Bluetooth
2412 - 2462MHz (75mW Puissance de sortie)-Station de base Wi-Fi
2402 - 2480MHz (6.3mW Puissance de sortie)-Capteur Bluetooth



Owlet s'engage à respecter les exigences de la directive 2012/19/EU relative aux déchets d'équipements électriques et électroniques (DEEE). Veuillez visiter notre site Web owletcare.com pour plus d'informations concernant l'élimination appropriée des produits Owlet dans l'Union européenne et le Royaume-Uni.

INPUT:100-240V-0.2A 50-60Hz
OUTPUT:5V---1A



C 800433

FRONT

300GC2S

